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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till socialminister Lena Hallengren (S)

2019/20:904 Medicinsk cannabis i Sverige

Den 22 januari kom ett svar från socialminister Lena Hallengren på 
undertecknads fråga (skriftlig fråga 2019/20:730) rörande implementeringen av 
en EU-resolution om medicinsk cannabis. Något svar på den fråga som ställdes 
fanns dock inte, och i stället hänvisade statsrådet till rådande lagstiftning som 
finns i Sverige och som tvärtemot resolutionens intentioner tillhör de tuffaste i 
Europa för personer i behov av medicinsk cannabis. 

Mot bakgrund av detta icke-svar kan man inte göra någon annan tolkning än att 
statsrådet och regeringen varken har gjort något för att implementera 
resolutionen eller avser att göra något i syfte att främja att behövande patienter 
får cannabispreparat. 

Mot denna bakgrund önskas socialminister Lena Hallengren svara på följande 
fråga:

 

Har inte ministern och regeringen någon ambition att gå resolutionen till 
mötes, och avser man inte att vidta några åtgärder för att öka tillgängligheten 
till medicinsk cannabis för behövande? 

………………………………………

Markus Wiechel (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-02-07
Besvaras senast
2020-02-19 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


